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VERSLAG 

Betreft   : KNVI Bestuursvergadering  

Datum   : Donderdag 12 januari 2023 

Tijd   : 19.00 uur start   

Plaats   : Via Zoom 

 

Aanwezig   :  Paul Baak, Claudia Beemster, Wouter Bronsgeest, Tom Dalderup en Conny Verleun 

  en Sandra de Waart. 

Online  :  Eric Kokke 

Afwezig  :  Thomas Bouwman en Rian van Heur 

 

1. Opening met mededelingen 

Wouter opent de vergadering. Paul vraagt om een extra actiepunt Raad van Advies. Wouter stelt 

voor om dit gelijk te behandelen. Kees Verhoeven is veel in de publiciteit en het bestuur zou meer 

aandacht voor de KNVI willen. Er moet een goed profiel gemaakt worden. Men wil een gesprek 

met de Raad van Advies en het gehele bestuur. Paul zal Kees benaderen om een aantal datums te 

vragen en dit door geven aan het Conny.  

 

a) Verslag 

Geen speciale vermeldingen. Verslag wordt goedgekeurd en zal in het kenniscentrum op de 

website worden geplaatst 

b) Actielijst 

21/10 Profiel nieuw lid Raad van Advies. Dit is bij de opening besproken.  

21/27 Embedding pod-cast. Deze wordt op de nieuwe site geplaatst met een link naar alle 

uitzendingen. 

22/03 Geschiedenis KNVI. Wordt verplaatst naar 9 maart. 

22/05 Zichtbaarheid partners. Wordt verplaatst naar 9 maart. 

22/22 Uitwerken van veranderen regio’s, wordt van actielijst verwijderd. Is een project. 

22/23 Uitwerken van veranderen regio’s, wordt van actielijst verwijderd. Is een project. 

22/26 Na elk event 3 vragen. Dit wordt verplaatst naar 16 februari.  

22/29 Verslag bijeenkomst IG en regio’s. Dit wordt verplaatst naar 16 februari.  

c) Draadje 

Er zijn geen berichten in het draadje geplaatst. 

 

2. Projecten 

a) PE-punten  

Jitze vertelt hoe het traject is verlopen. IC Square, Isaca, Norea en zijn de interessante 

certificerende partijen. Zij zijn niet gewillig om te reageren. Wouter zal contact opnemen met deze 

partijen. Sandra noemt dat de werkgevers ook belangrijk zijn. Er moet contact gezocht worden 

met een kaderorganisatie die noemt dat er meer waarde is als je PE-punten bij de KNVI ontvangt. 

Wouter zal contact zoeken met Norea, Isaca, VRi en IC Square. Actie 23/01 Wouter 

Jitze stuurt de adressen naar Wouter zodat Wouter contact op kan nemen.  

Wouter controleert welke subsidie-verantwoording voor het PE-punten-traject afgelegd moet 

worden. Genoemd worden GO Fonds en Stichting competence. Actie 23/02 Wouter   

b) Young Professionals 

Caroline heeft op 2 december een update verstuurd.  

Op de nieuwe site kan er een communicatie stroom geautomatiseerd worden. De komende 

periode zal Caroline dit realiseren. Het project is verbreed met Srvision.  

Claudia heeft contact gehad met de initiatiefnemers van  humanity by design. Dit is een idee voor 
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het GO Fonds.  

Sandra wil dat wij de doelmatigheid in de gaten houden voor het project van Young Professionals. 

Het moet nieuwe leden opleveren en daarvoor moet een doelstelling komen.  De doelstelling voor 

2023 wordt 50 young professionals. Halen we dat niet, dan stoppen we met dit project. 

Paul noemt het voorbeeld van de IG Prisma; jonge mensen die shockeren. Waarom niet zo’n groep 

betrekken en een platform bieden zoals nieuwsbrief, bijeenkomsten etc. Claudia benoemt ook het 

voordeel wat zij ervan hebben. Dit zal met Caroline besproken worden als zij bijeenkomen. Actie 

23/03 Jitze 

 

c) ASL BiSL 

De oorspronkelijke stichting is nu in liquidatie, het ontbindingsbesluit ligt bij de KvK. Hans van 

Herwaarden heeft de achterban geïnformeerd. 

Wij willen de volgers naar de KNVI halen d.m.v. mooi event of aanbod. Dit moet met Hans 

overlegd worden. Caroline heeft een campagne op LinkedIn over Srvision deze zou ook gepost 

moeten worden op de linkedingroep van ASL BiSL. Zij moet contact zoeken met Hans en zorgen 

dat zij  toegang krijgt tot deze groep.  

Iets bedenken om via deze groep de mensen te benaderen om lid  te worden van de KNVI.  Er 

moet nagedacht worden over een aanbod. Jitze zal dit met Caroline afstemmen en het aanbod 

vorm geven.  

 

d) Vermarkten nieuwsbrief Ron Onrust 

We kunnen deze nieuwsbrieffunctie nu uitrollen. Jitze zal een uitdraaien maken van alle adressen 

en deze vergelijken met de leden. Vervolgens import in MOS Connect. Waarschuwing dat je nog 

maar 6 weken gratis lid blijft. 75 Euro kost een abonnement. Wouter benoemt de mogelijkheid tot 

adverteren in deze nieuwsbrief. Dit staat in het uitgevers contract met Ron. Dit moet uitgezet gaan 

worden op de site. Eerst wordt de basis geregeld.   

 

e) Herstructurering vereniging 

Sandra en Jitze hebben op 30 januari een afspraak waarin de lidmaatschap structuur wordt 

besproken. Institutionele lidmaatschappen maar ook de regio’s en beleidsraad. 

 

Claudia wil ook Consortium informatiehuishouding als groot project vernoemen. Afgesproken 

wordt om deze bij Claudia haar punten te plaatsen. 

 

3. KNVI events 

a) Smart Humanity 2023 

Paul is bereid om dit op te pakken. Moeilijk om een grote groep bij elkaar te krijgen. Paul zal 

Martijn contacten. Diverse ideeën worden besproken o.a. KNVI on tour. 

 

b) Srvisiondays 2023 

Er is een gesprek geweest met de organisatoren van srvisiondays. Zij hebben netjes de boel 

verkleind. Het programma wordt besproken. Marketing wordt door online opgepakt. De flyer 

wordt met de AG Connect meegestuurd. Hier wordt ook een artikel in geplaatst. Website moet iets 

beter hoe het staat, deze wordt aangepast. De afspraak is om regelmatiger met de organisatoren 
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aan tafel te zitten.    

 

c) IT-infra dag 

De datum moet vastgelegd worden. Optie is om samen met Asia te praten over Microsoft dag. 

Wouter zal Tom en Asia met elkaar in contact brengen. Tom zal de IG benaderen. 

 

d) Super Tuesdays   

Vorig jaar is goed gegaan. Team is moe en er moeten mensen bij. Guido is gestopt. Het 

programma is aangevuld tot en met mei, behalve februari. Daniël Brouwer wordt tijdens deze 

vergadering gebeld en hij stemt toe om de ST van februari in te vullen. Tom zal hem interviewen.  

 

e) Overige events 

Geen  

 

4. Bestuurlijke zaken 

a) Overzicht ledenontwikkeling 

Het ledenaantal glijdt langzaam naar beneden. Wij moeten opletten. 

 

b) Ledenaantallen: eraf en erbij sinds vorige bv & output exit script 

Nieuwe leden vanaf 1 januari t/m 12 januari 2023: 12  

Opzeggingen leden vanaf 1 januari t/m 12 januari 2023: 1 

 

c) Voorbereiding voor de beleidsraad 2 februari 2023 

Hoe zorgen wij dat men het interessant vindt en dat men wil komen. Afgesproken wordt dat er 

een schema wordt gemaakt voor de aanwezigheid van de bestuursleden bij de beleidsraad. Actie 

23/04 Bureau De eerstvolgende beleidsraad is een brainstormsessie voor Smart Humanity. Jitze 

en Paul hebben volgende week contact over de invulling. 

 

d) Voorbereiding voor de bestuurdersdag 25 mei 2023 

Deze moet nu al bekend gemaakt worden.  

Paul, Wouter, Guido en Jitze gaan in overleg over het programma. Actie 23/05 Paul, Wouter, 

Jitze Claudia noemt Tabo Goudswaard met het boek Maakkracht als idee.  

 

a) Interessegroepen en regio’s (wie uitnodigen voor BV) 

Claudia heeft met alle 3 personen contact gehad.   

Claudia wil op 9 maart Anton Opperman uitnodigen. Hij houdt zich bezig met de Erasmus digital 

leaderships en masterclasses. Praktisch, hier om 1700/17.30 te zijn en overleg. Vervolgens eten en 

dan de presentatie van het vooroverleg in het eerste half uur van de BV. 

 

Digitaal burgerschap van de MBO-raad. Werken veel samen met bibliotheken. Zij maken de week 

van de digitale veiligheid bekend. Voorgesteld wordt om hen de Super Tuesday van 3 oktober te 

laten verzorgen. Column schrijver van de PVIB Patrick Borsoi uitnodigen? Wouter heeft een aantal 

ideeën over de sprekers. Claudia zal een datum met ze afspreken voor de vergadering. 

 

Claudia zal Paul Willockx spreken op de competence avonden. Dit volgt nog.  

 

Paul gaat de 9e februari naar de ronde tafel bijeenkomst. Zij stellen sponsorgeld beschikbaar. Wij 

moeten met goede ideeën komen. Genoemd wordt “Hulp nodig bij het organiseren en 

professionaliseren van de IG’s”,  “Geld voor de masterclass”. Ons bestaansrecht is het ontwikkelen 

van kennisactiviteiten. Hier een eventmanager voor aanstellen. Zodat de actieve leden zich kunnen 
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toeleggen op de inhoud. Dit kan, maar dan moeten wij events aantonen, bijv. AI. 

 

5. Community 

a) Rondje ledenwerfacties van de afgelopen maand 

Worden geen acties genoemd. Wel een mooi feit is dat er met het UWV een collectieve regeling is 

afgesproken 

 

b) Discord vs forumfunctie op eigen website 

KNVI had eerst Yammer, dit is veranderd naar Discord en heeft inmiddels al 150 deelnemers. Tom 

noemt de oorzaken van het succes, Discord is nu speciaal voor de IT-infra mensen. Men wil nog 

niet opschalen naar de andere IG’s. Het is open maar wel alleen toegankelijk voor leden. Ron 

Onrust wil de marketing oppakken. 

Jitze licht deze functie op de nieuwe site toe. Dit zal pas eind eerste half jaar gereed zijn. 

Sandra wil graag de forum functie op de site gelijk laten lopen met het opt-in model. 

In maart zal Jitze een plan gereed hebben. Actie 23/06 Jitze  

 

6. Financiën 

a) Geen ingekomen stukken.  

Declaraties moeten ingediend worden. 

De contributierun staat gepland voor 20 februari. 

 

7. Digital skills en permanente educatie 

Dit punt is besproken bij punt 4a 

 

Voortaan bij agendapunt 7 Consortium Informatiehuishouding als vast punt op de agenda 

vermelden. 

 

 

8. Marketing & Communicatie 

a) Persbericht/publicaties 

Gelijk met punt 8a wordt 8b (strategische partnerships) besproken. 

Er is een overleg geweest met de AG Connect. Dit zal ook nog gebeuren met de OD en IP. 

Eindejaarsactie was een succes. Gebruiker centraal heeft contact met Wouter gezocht. Zij willen 

graag samenwerken. 

Met Asja afgesproken dat Wouter in gesprek gaat met Tom de Smet van het nationaal archief. 

Artikelen sturen ze naar de OD maar die zijn onafhankelijk. Willen ze ons gebruiken als 

communicatiekanaal dan verwachten wij ook een bijdrage. Dit kan een soort subsidie zijn en dat 

zal besproken worden.  

 

Erik noemt dat wij in de volgende uitgave van META vermeld staan, het blad van onze  Belgische 

zustervereniging VVBAD.  

 

FOBID organiseert het wereldwijde Library congres (IFLA). Zij hebben een roulerend 

voorzitterschap en men heeft gevraagd of Paul voorzitter wil worden. Dit zal voor 1 jaar zijn. 

 

Paul zal contact opnemen met de nieuwe voorzitter van de KVAN, Ellen van de Waarde, om kennis 

te maken. 

 

9. Algemene punten ter besluitvorming 

a) Geen punten 
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10. Evaluatie en rondvraag 

Tom: Wim Kweekel vroeg zich af hoe het staat met het business model canvas welke genoemd is 

tijdens de bestuurdersdag van 2022. Dit zal besproken worden in ons strategiesessie. 

 

 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst verenigingsbestuur KNVI 2023 

 Besluit Datum 

   

 

 

Draadje behorende bij de vergadering van 12 januari 2023 

Geen draadje 


